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خبرکده خبر
مدیر کل تامین اجتماعی خوزستان :

کلیه دانشجویان می توانند 
خود را بیمه نمایند

سید محمد مرعشی مدیر کل تامین اجتماعی استان خوزستان 
در خصوص بیمه دانشجویان گفت: کلیه دانشجویان مشغول 
تحصیل در دانشگاه ها با دارا بودن  شرایط سنی 18 سال تا 
50  سال با ارائه کارت دانشجویی معتبر میتوانند خود را نزد 

سازمان تامین اجتماعی بیمه نمایند.
استان  اجتماعی  تامین  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
خوزستان؛ دانشجویانی که صرفاً به تحصیل اشتغال داشته و 
تحت تکفل قانونی پدر و مادر باشد بهره مندی آنها از خدمات 
درمانی سازمان به تبع والدین ، همزمان با بیمه پردازی در 
قالب بیمه صاحبان حرف و مشاغل آزاد)بیمه دانشجویی( با 
رعایت سایر شرایط مقرر امکانپذیر میباشد .دانشجویانی که 
مستمری بازماندگان )مستمری والدین( خود را دریافت می 
نمایند با توجه به اینکه تحصیل شغل تلقی نمی گردد نیز 
می توانند همزمان با دریافت مستمری والدین ، خود را در 
چارچوب بیمه صاحبان حرف و مشاغل آزاد) بیمه دانشجویی( 
بیمه نمایند.بیمه دانشجویی برحسب نوع خدمات شامل موارد 

ذیل می باشد :
بعد  فوت  و  بازنشستگی  تعهدات  شامل   %12 نرخ  الف: 
ازبازنشستگی) براساس 1/1 حداقل دستمزد برای مدت 31 
روزه مبلغ 2069027 ریال و 30 روزه مبلغ 2002284 ریال(

ب: نرخ 14% شامل تعهدات بازنشستگی و فوت قبل و بعد 
از بازنشستگی )براساس 1/1 حداقل دستمزد برای 31 روزه 
 2335998 مبلغ  روزه   30 برای  و  ریال   2413865 مبلغ  

ریال(
پ : نرخ 18% شامل تعهدات بازنشستگی ، از کارافتادگی 
حداقل   1/1 اساس  بازنشستگی)بر  از  بعد  و  قبل  فوت  و 
روزه   30 و  ریال   3103540 مبلغ  روزه   31 برای  دستمزد 

مبلغ 3003426 ریال(
با  توانند  می  دارند  درمانی  دفترچه  به  نیاز  که  دانشجویانی 
دفترچه  از  درمان  سرانه  حق  ریال   440000 مبلغ  پرداخت 

درمانی استفاده نمایند.

طی حکمی ؛
فرماندار هفتکل منصوب شد

با حکمی از سوی استاندار خوزستان، فرماندار هفتکل منصوب 
شد.صادق خلیلیان استاندار خوزستان در حکمی عبدالرحیم 
دمساز را به عنوان سرپرست فرمانداری شهرستان هفتکل 

منصوب کرد.
به گزارش پایگاه اطلاع رسانی استانداری خوزستان، مراسم 
این  فرمانداری  سرپرست  معارفه  و  سابق  فرماندار  تکریم 
شهرستان با حضور نجاتی معاون سیاسی اجتماعی استانداری 

خوزستان برگزار شد.

مدیرعامل سد و نیروگاه کرخه خبر داد ؛
انجام تعمیرات بوش های 

شیرپروانه ای واحد سوم نیروگاه کرخه
مدیرعامل سد و نیروگاه کرخه از انجام تعمیرات بوش های 

شیر پروانه ای واحد سوم نیروگاه کرخه خبر داد.
به گزارش شبکه ی خبری سازمان آب و برق خوزستان ؛ 
محمدرضا یزدانی پور ضمن اعلام این خبر گفت: وجود نقص 
اساسی در بوش های شیر پروانه ای واحد سوم نیروگاه کرخه، 
اورهال  با  همزمان  آن  تعمیرات  ریزی  برنامه  تا  شد  باعث 
در  افزود؛  گرفت.وی  قرار  کار  دستور  در  واحد،  این  سالیانه 
اجرای این پروژه که توسط شرکت نصب و تعمیرات نیروگاه 
های برق آبی خوزستان )گروه کاری ناحیه مسجد سلیمان( 
نیروگاه  با همکاری و هماهنگی مجموعه معاونت سد و  و 
و  اصلاح  گردید، طرح  انجام  برق خوزستان  و  آب  سازمان 

اضافه نمودن سیستم روانکاری بوش ها صورت پذیرفت.

رئیس دانشگاه :
نحوه آموزش دانشگاه آزاد 

هنوز مشخص نیست
آزاد اسلامی خوزستان گفت: هنوز وضعیت  رئیس دانشگاه 
البته گفته شده که  است  نشده  ترم مشخص  این  آموزشی 
حضوری باشد؛ اگر شرایط تغییر کند تصمیمات نیز به تبع 
مشخص  خصوص  در  افروس  علی  می کند.دکتر  تغییر  آن 
شدن تکلیف آموزش دانشجویان در ترم بهمن، اظهار کرد: 
دانشگاه ما نیز مطابق با همه دانشگاه ها عمل می کند اما هنوز 
تغییر رنگ بندی شهرها،  با توجه به وضعیت پیک کرونا و 
حتی دانشگاه های بزرگ استان خوزستان از جمله دانشگاه 
را  ترم  این  تکلیف  نیز  اهواز  شهید چمران و علوم پزشکی 
مشخص نکرده اند.وی گفت: وضعیت مشخص نیست ولی ما 
آمادگی برگزاری کلاس های حضوری را داریم. انتخاب واحد 
اما هنوز نیم سال دوم آغاز  انجام است  دانشجویان در حال 
نشده است.رئیس دانشگاه آزاد اسلامی خوزستان افزود: هنوز 
وضعیت آموزشی این ترم مشخص نشده است البته گفته شده 
که حضوری باشد؛ اگر شرایط تغییر کند تصمیمات نیز به تبع 

آن تغییر می کند.
 

شرکت توزیع نیروی برق اهواز :
همکاربرق اهواز بانوی پژوهشگر

 برتر وزارت نیرو شد
نیا بانوی شاغل درشرکت توزیع نیروی برق  الهام سلامت 
اهواز پژوهشگر برتر وزارت نیرو شد.به گزارش روابط عمومی 
مناسبت  به  همایشی  در  اهواز  برق  نیروی  توزیع  شرکت 
ولادت با سعادت حضرت فاطمه زهرا)س( و بزرگداشت روز 
زن که با حضور وزیر نیرو در سالن همایشهای برق منطقه ای 
تهران برگزار شد، خانم مهندس الهام سلامت نیا از همکاران 
شاغل در این شرکت، به عنوان پژوهشگر برتر انتخاب و با 

اهداء لوح سپاس از وی قدردانی بعمل آمد.
وزیر نیرو در این لوح با اشاره به ضرورت کمک به توسعه و 
بالندگی مجموعه صنعت آب و برق خاطر نشان کرد: بی شک  
توسعه و بالندگی صنعت آب و برق ثمره تلاش و کوشش 
و  دانش  که  است  توانمندی  بانوان  بویژه  و  کارکنان خدوم 

تجربه خود را صرف پویائی و ترفیع این صنعت نموده اند.

نماینده مردم خوزستان در مجلس خبرگان رهبری :
حل مشکل کشت وصنعت هفت تپه 

در گرو انتقال مالکیت است
گفت:  رهبری  خبرگان  مجلس  در  خوزستان  مردم  نماینده 
نیشکر  شرکت  به  هفت تپه  کشت وصنعت  مالکیت  انتقال 
خوزستان مشکلات این واحد تولیدی را برطرف خواهد کرد.

محسن حیدری گفت: خصوصی سازی و واگذاری به نادرست 
و ناحق شرکت کشت و صنعت هفت تپه به برخی افراد خاص 
باعث ایجاد مشکلات فراوانی برای این شرکت و کارکنان 
آن شد، اما شما کارکنان با روحیه انقلابی دربرابر این ظلم 

ایستادید و نتیجه مطلوب نیز حاصل شد.
به گفته نماینده مردم خوزستان در مجلس خبرگان رهبری 
در نتیجه ایستادگی ها حکم خلع ید از مالک قبلی صادر شد 
و شرکت به مالک جدید که صلاحیت و توانمندی لازم را 
نیز دارد سپرده شد که امیدواریم مایه خیر و برکت برای این 

شرکت و کارگران آن شود.
 او می گوید: حوادث تلخ پیش آمده پس از واگذاری کشت 
و صنعت هفت تپه را از سال 94 پیش بینی می کردیم و به 
مسئولان دولت وقت گوشزد کردیم، اما توجه نکردند و آن 

مشکلات پیش آمد.
حیدری گفت: دولت جدید و پیش از آن قوه قضاییه با ورود 
به موضوع تخلفات صورت گرفته در فرآیند خصوصی سازی 
این شرکت، جلوی ضرر بیشتر را گرفتند و امیدواریم به زودی 
توسعه  به  واگذاری  تکمیل  با  و  شده  برطرف  موانع  تمامی 
نیشکر خوزستان، تمام ظرفیت های این واحد بزرگ تولیدی 
به کار گرفته شود و کارگران دلسوز و خدوم آن درگیر نگرانی 

و مشکل نشوند.
گفت:  جانبی  صنایع  و  نیشکر  توسعه  شرکت  مدیرعامل 
درصورت تکمیل فرآیند انتقال مالکیت این شرکت به توسعه 
برای  ریزی دقیق،  برنامه  با  به طور قطع  نیشکر خوزستان 
افزایش بهره وری و همچنین پرداخت به موقع حقوق کارکنان 

این شرکت اقدام خواهیم کرد.
عبدعلی ناصری می گوید: شرکت توسعه نیشکر اکنون به 
شکل پیمان مدیریتی در هفت تپه حاضر است و هنوز مالکیت 

این شرکت را به دست نیاورده است.
او می گوید: خواستار تسریع در اجرای فرآیند انتقال مالکیت 
هستیم تا بتوانیم حقوق حقه کارکنان مجموعه را پرداخت 
عنوان  به  تپه  هفت  نیشکر  و صنعت  شرکت کشت  کنیم. 
بخش  به   1394 سال  در  کشور  نیشکری  واحد  نخستین 
صنعتی  مجموعه  این  زمان  آن  از  و  شد  واگذار  خصوصی 

کشاورزی با بحران کارگری و تولید رو به رو بود.
 

سرمست :
ظرفیت بیمارستان رازی اهواز

 در حال تکمیل است
گفت:  اهواز  شاپور  جندی  پزشکی  علوم  دانشگاه  سرپرست 
ظرفیت پذیرش بیماران کرونا در بیمارستان رازی اهواز در 

حال تکمیل است.
سرمست گفت: 10 شهرستان خوزستان در وضعیت قرار دارند 
و اگر همه مردم دستورالعمل های بهداشتی را رعایت و سه 
نارنجی و  امیدواریم وارد مراحل  دوز واکسن دریافت کنند، 

قرمز نشویم.
به گفته سرپرست دانشگاه علوم پزشکی جندی شاپور اهواز 
ظرفیت پذیرش بیماران کرونا در بیمارستان رازی اهواز در 
حال تکمیل است و احتمال افزایش بیمارستان های پذیرای 

بیماران مبتلا به کرونا در اهواز وجود دارد.
پروتکل های  که  افرادی  کار  امیدواریم  گوید:  می  سرمست 
بهداشتی را رعایت و خود را واکسینه کرده اند، به بیمارستان 
نکشد. به همان میزانی که مردم نکات بهداشتی را رعایت 
بیمارستان های  و  می یابند  افزایش  بستری  موارد  نمی کنند، 

بیشتری درگیر می شوند.
در  بیمار   237 حاضر  حال  در  گفت:  مسئول  مقام  این 
نفر  بستری هستند که حدود 77  بیمارستان های خوزستان 
تعداد،  این  از  نفر  ویژه اند و 17  تعداد در بخش های  این  از 

اینتوبه هستند.

معاون سازمان جهاد کشاورزی استان :
تولید مرکبات در خوزستان
 ۱۰ درصد کاهش می یابد

خوزستان  کشاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی  تولیدات  معاون 
پیش بینی کرد تولید مرکبات در استان به دلیل خشکسالی 
کاهش یابد.تورج نوروزی گفت:  انواع مرکبات در 8 هزار و 
415 هکتار از اراضی خوزستان کشت شده و  با توجه به وقوع 
خشکسالی شدید در تابستان امسال و تنش آبی، شاهد کاهش 

تولید خواهیم بود.
نارنگی،  پرتقال،  شامل؛  محصولات  برداشت  می گوید:  او 
گریپ فروت، لیموترش، لیموشیرین و نارنج از مرداد ماه آغاز 

می شود و تا پایان اسفند ماه هر سال ادامه دارد.
کشاورزی  جهاد  سازمان  گیاهی  تولیدات  معاون  گفته  به 
خوزستان به دلیل زودرس بودن مرکبات تولیدی و کیفیت 
به  تن  هزار   15 معادل  محصول  درصد   20 حدود  مطلوب 

استان های همجوار صادر می شود.
به  نشدن محصول  دلیل صادر  به  گفت:  مسئول  مقام  این 
سایر کشورها، ارزآوری از این طریق وجود ندارد، ضمن اینکه 
در مقاطعی از سال از خروج ارز از کشور جلوگیری کرده و از 

واردات مرکبات بی نیاز می کند.
 

در 10 ماه گذشته ؛
تردد در جاده های خوزستان

 ۱۰ درصد رشد داشت
معاون فنی و نظارت اداره کل راهداری و حمل و نقل جاده ای 
خوزستان از تردد بیش از 157 میلیون خودرو در جاده های این 
استان در10 ماه امسال خبر داد و گفت: این تعداد در مقایسه با 

مدت مشابه پارسال 10 درصد افزایش دارد.
خبرنگار  با  وگو  گفت  در  یکشنبه  روز  شجاعی  محمدطلا 
ایرنا سهم تردد خودروهای سنگین از این تعداد را بیش از 
29 میلیون و 486 خودرو برشمرد و افزود: تردد خودروهای 
سنگین نیز در مقایسه با 10 ماه پارسال یک درصد افزایش 

را نشان می دهد.

اهواز در مجلس شورای اسلامی گفت:  نماینده 
خواسته و مطالبه نمایندگان و مردم خوزستان و 
حتی مردم استان همجوار این است که هر گونه 
انتقال آب ملغی شود و به مراحل اجرایی  طرح 

نرسد.
آخرین  به  اشاره  با  حسینی،  سیدکریم 
متوقف  خصوص  در  انجام شده  تلاش های 
بهشت  آب  انتقال  تونل  پروژه  فعالیت  کردن 
مربوط  ما  تلاش های  آخرین  کرد:  اظهار  آباد، 
به جلسه روز پنجشنبه مجمع نمایندگان استان 
همه  صحبت  بود؛  جمهور  رئیس  با  خوزستان 
نمایندگان  نیز  و  خوزستان  استان  نمایندگان 
که  بود  این  بختیاری  و  چهارمحال  استان 
دچار  که  استان هایی  آب  تامین  برای  حل  راه 
مشکل هستند، انتقال آب نیست بلکه مدیریت 
جمهور  رئیس  را  مساله  این  و  است  آبی  منابع 

نیز تکرار کرد.
مطالبه  و  خواسته  بنابراین  داد:  ادامه  وی 
نمایندگان و مردم خوزستان و حتی مردم استان 
همجوار این است که هر گونه طرح انتقال آب 

ملغی شود و به مراحل اجرایی نرسد.
در  اسلامی  شورای  مجلس  در  اهواز  نماینده 
خصوص وعده یکی از مسئولان استان اصفهان 
و  آبرسانی  دوم  سامانه  از  بهره برداری  بر  مبنی 
دو  کرد:  بیان  کوهرنگ،  تونل سوم  بودن  آماده 
بودند؛ یکی  دنبال آن  به  بود که  یا طرح  پروژه 

که  آباد  بهشت  دیگری سد  و  آباد  بهشت  تونل 
از   3 کوهرنگ  می گیرد.  آن صورت  از  آبرسانی 
بهره برداری  به  اینکه  اما  بود  شده  شروع  قبل 
چه  بر  که  کنیم  پیگیری  باید  را  نه  یا  می رسند 

اساسی این مطلب گفته شده است.
استان  این مسئول  نظر  اظهار  در خصوص  وی 

"تونل  اینکه  بر  مبنی  مصاحبه ای  در  اصفهان 
سوم کوهرنگ آماده بهره برداری است اما مسائل 
اجتماعی در این پروژه وجود دارد که امید است 
توسط مسئولان کشوری در استان مجاور حل و 
انجام  را سریع  آبرسانی  بتوانیم  ما  فصل شود و 
دهیم"، گفت: اولا این مسئول در سطحی نیست 
توصیه ای  اطراف  استان های  برای  بخواهد  که 
اظهارات  پاسخگوی  باید  آن ها  استاندار  و  کند 
استان های  به  توصیه ای  که  باشد  غیرمنطقی 

مجاور داده است.
مسئول  ویژه  به  مسئول  یک  افزود:  حسینی 
است،  خود  استان  محدوده  در  که  استانی 

اظهاراتی به زبان نیاورد که مسئولیت آور باشد.
وی تصریح کرد: این فرد را در حدی نمی بینیم 
مقامات  به  را  مساله  این  اما  بدهیم  جواب  که 

کشوری می رسانیم.
 ایشان حق اظهار نظر در خصوص استان خود 
در  بخواهد  اینکه  اما  باشد  داشته  می تواند  را 
خصوص استان های دیگر اظهار نظر کند این را 

از مراجع قضایی و نظارتی دنبال می کنیم.

نماینده اهواز :

مطالبه مردم خوزستان لغو طرح های انتقال آب است

کنار چشم  در  خوزستان  استان  در  نان  قیمت  بی ضابطه  افزایش 
پوشی دستگاه های نظارتی و سکوت متولیان امر، بازار نان استان 

خوزستان را با چالش های فراوانی همراه کرده است.
غالب  قوت  عنوان  به  نان  اهواز،  از  تسنیم  گزارش خبرگزاری  به 
سفره مردم شناخته می شود و گندم که ماده اولیه این قلم کالا، 
است.گندم  شده  مطرح  کشور  در  استراتژیک  کالای  عنوان  به 
برای تبدیل شدن به نان، مرحله آسیاب و در واقع آرد سازی در 
کارخانه ها که اکثراً دولتی هستند را طی می کند و پس از تبدیل 
به آرد، براساس نیاز، میزان تقاضا و همچنین ملاک های دیگر در 

بازار توزیع می شود.
و  تولید  زنجیره  در  دولتی  بخش  آفرینی  نقش  از  مهمی  بخش 
توزیع آرد در کشور، در بحث سیلو و نگهداری از گندم در فصول 
مختلف سال در کنار حفظ تعادل در توزیع آرد در کشور همسو با 

نیاز بازار است.
خرید گندم از کشاورزان، ذخیره سازی آن، آسیاب و تبدیل گندم 
بازار، نقش بخش  نیاز  با  آرد، بسته بندی و توزیع آن متناسب  به 
دولتی را در تأمین نان بر سفره مردم مهم کرده است که در کنار 
بحث توزیع آرد متناسب با نیاز بازار، قیمت گذاری آن نیز متناسب 
با میزان مصرف و سطح خرید مردم از جمله موارد اثربخشی دولت 

در سفره مردم می توان نام برد.
توجیه  و  قبل  از  رسانی  اطلاع  عدم  کنار  در  نان  قیمن  افزایش 
سکوت  مهمتر  همه  از  و  متولی  دستگاه های  توسط  درست 
دستگاه های نظارتی نسبت به این موضوع، موجب بروز انتقادهای 
گسترده ای علیه مسئولین دولتی استان شد که مرکز اصلی بروز 
اهواز  جمعه  امام  محوریت  با  اهواز  جمعه  نماز  میعادگاه  انتقادها، 

است.
دیماه  اوایل  از  مردم،  اقلام ضروری  دیگر  و  نان  قیمت  افزایش 
تاکنون موضوع اصلی خطبه های امام جمعه اهواز بوده است که 
هرهفته با انتقاد از موضوع افزایش بی مورد قیمت نان در استان با 
وجود عدم افزایش قیمت آرد و نبود مشکل در تولید و توزیع آن 
در استان، نسبت به عدم نظارت دستگاه های متولی انتقاد می شود.

در این راستا 1 بهمن حجت الاسلام والمسلمین سید محمد نبی 
موسوی فرد در خطبه های نماز جمعه با بیان اینکه افزایش قیمت 
برای  معیشتی  مشکلات  افزایش  باعث  خوزستان  استان  در  نان 
مردم می شود، اظهار داشت: افزایش قیمت اقلام ضروری همچون 

نان، مردم را با مشکلات مختلفی رو به رو خواهد کرد.
وی افزود: دستگاه های متولی باید در خصوص افزایش قیمت نان 
در کنار عدم نظارت بر کیفیت آن پاسخگو باشند چرا که کیفیت 
پایین نان باعث افزایش میزان دوریختنی های نان شده است که 
میزان  اول  رتبه  در  دنیا  در  ما  کشور  که  شده  سبب  امر  همین 

دوریختنی های نان باشد.
امام جمعه اهواز تصریح کرد: در زمانی که مردم با مشکلات متعدد 
افزایش قیمت نان در صورتی که قیمت  معیشتی مواجه هستند، 
آرد و قیمت خرید تضمینی گندم از کشاورزان افزایش نیافته است، 

برای مردم مسئله است.
براساس گزارش میدانی تسنیم، در حال حاضر فروش نان به قیمت 
دولتی با دو نرخ 350 تومان و 500 تومان در حال انجام است و 
حال  در  تومان  هزار  و  تومان   700 قیمت  دو  با  نیز  آزاد  فروش 
فروش است که این وضع سوال قانونی بودن و یا غیرقانونی بودن 
قیمت جدید و یا قدیمی نان را در میان رسانه های استان به سوال 

تبدیل کرده است.
در این راستا، آقارضا فتوحی معاون اقتصادی استانداری خوزستان، 
مجوز  حاضر  حل  در  اینکه،  بیان  با  خبرنگاران  با  گفت وگو  در 
افزایش قیمت نان به نانوایی های ابلاغ نشده است، اظهار داشت: 
از سال 98 تاکنون قیمت نان در استان ثابت بوده است که این 
موضوع برای برخی نانوایی ها بهانه ای شده که اقدام به کم فروشی 

و کاهش وزن چانه ها شده است.
وی افزود: اتحادیه نانوایان بارها درخواست افزایش قیمت نان را 
داده است که این مجوز به شرط افزایش کیفیت نان وابسته شده 
است و در حال حاضر بحث در این خصوص با 3 اولویت افزایش 
کم  تکرار  عدم  همچنین  و  کیفیت  افزایش  با  همراه  نان  قیمت 

فروشی مشروط شده است.
برخی  که  است  حالی  در  استاندار  اقتصادی  معاون  اظهارات  این 
نانوایی ها به صورت خودسرانه اقدام به افزایش قیمت نان با کیفیت 
و وزن سابق کرده اند و عدم نظارت دستگاه های نظارتی در کنار 
سکوت کامل دستگاه های متولی از جمله اتحادیه نانوایان، باعث 

بروز انتقادهای گسترده مردمی شده است.
در این راستا امیر دهقان، رییس اتحادیه نانوایان اهواز در گفت وگو 
با تسنیم در خصوص قانونی بودن و یا غیر قانونی بودن افزایش 
از  به پس  را  به پاسخگویی نشد و پاسخگویی  نان حاضر  قیمت 

انتخابات این اتحادیه موکول کرد.
نان در استان خوزستان  افزایش قیمت  هرچند گره زدن موضوع 
به یک انتخابات صنفی، از نظر مردم و رسانه ها اقدامی ناشایست 
است و نشانه عدم مسئولیت پذیری در قبال سفره های مردم است 

اما این مانع انجام نقش نظارتی و اجرایی مدیران استان نیست.

در  اخیر  تغییرات  اهداف  از  یکی  به  اشاره  با  کنکور  مشاور  یک 
کنکور، گفت: به نظر می رسد که برای کوتاه کردن دست مافیای 
کنکور و افزایش اثرگذاری آموزش و پرورش این تصمیمات اتخاذ 

شده است و در نهایت، این تصمیمات به نفع داوطلبان است.
خصوص  در  شده  گرفته  تصمیمات  به  اشاره  با  احمدی  مجتبی 
کنکور سراسری اظهار کرد: بنا بر تصمیم جدید، برای کنکور سال 
1401، 40 درصد تأثیر مثبت سوابق تحصیلی لحاظ می شود البته 
اگر سوابق تحصیلی داوطلب ضعیف باشد، تأثیری نخواهد داشت.

دو  شامل  دفترچه  سه   1401 سراسری  کنکور  برای  افزود:  وی 
دفترچه تخصصی و یک دفترچه عمومی به داوطلبان ارائه می شود 

که برای هر پاسخنامه 70 دقیقه زمان لحاظ خواهد شد. 
از  گفت:   ،1402 کنکور  تغییرات  به  اشاره  با  کنکور  مشاور  این 

تخصصی  دروس  امتحانی،  دروس  همه   1402 سراسری  کنکور 
خواهند بود و درس های عمومی حذف خواهند شد. همچنین به 
نظر می رسد که این کنکور کاملا الکترونیکی باشد. به نظر می رسد 
که این تصمیمات به نفع داوطلبان کنکور باشد؛ تأثیر مثبت سوابق 

تحصیلی به نفع داوطلب است و در رتبه کنکور مؤثر است.
وی با اشاره به هدف تغییرات اخیر در کنکور سراسری، ادامه داد: 
این تصمیمات دو جنبه دارند؛ یکی اینکه در جهت کاهش استرس 
که  است  این  واقع هدف  در  بود،  خواهند  کنکور  از  دانش آموزان 

آینده دانش آموز وابسته به کنکور نباشد.
کنکور  مافیای  اثربخشی  کاهش  موضوع،  دومین  افزود:  احمدی 
بر آموزش و کنکور سراسری است؛ وقتی توجه دانش آموز، معلم، 
والدین و مدیران مدارس بر کنکور باشد به نوعی رسالت آموزش 

و پرورش زیر سؤال می رود. به نظر می رسد که برای کوتاه کردن 
این  پرورش  و  آموزش  اثرگذاری  افزایش  و  مافیای کنکور  دست 
نفع  به  تصمیمات  این  نهایت،  در  و  است  شده  اتخاذ  تصمیمات 

داوطلبان است.
گفت:  تصمیمات  بودن  موثر  برای  پیشنهاد  ارائه  با  پایان  در  وی 
باید جذابیت رشته های کار و دانش و فنی و حرفه ای بیشتر شود 
تا همه به سراغ رشته  تجربی نروند زیرا باعث تراکم داوطلبان در 
جذابیت  افزایش  و  کار  بازار  آوردن  وجود  به  می شود.  رشته  یک 
آوردن  روی  باعث  حرفه ای  و  فنی  و  دانش  و  کار  رشته های  در 
دانش آموزان به این رشته ها می شود زیر اگر این اتفاق نیفتد ممکن 
است تغییرات لحاظ  شده برای کنکور با شکست مواجه شود و مافیا 

وارد امتحانات نهایی شود.

شهرستان  مرکزی  بخش  که  است  ماهی   6 از  بیش  شوشتر- 
شوشتر بدون بخشدار است و با سرپرستی اداره می شود که این 

امر مشکلاتی را به همراه داشته است.
مدیریتی  بخش  در  بخشدار   - استان ها  گروه  مهر؛  خبرگزاری 
نماینده عالی دولت در  به عنوان  استاندار  خود همانند فرماندار و 
مسئولیت اجرایی عهده دار سیاست های عمومی کشور با ادارات، 
از  نحوی  به  که  است  دستگاه هایی  سایر  و  دولتی  شرکت های 

بودجه عمومی دولت استفاده می کنند.
بخشدار به عنوان نماینده دولت در برابر استاندار و فرماندار مسئول 
بوده و در حیطه مدیریت اجرایی خود بعد از فرماندار که شخص 
و  بخش  اجرایی  امورات  در  را  بسزایی  نقش  است،  اجرایی  اول 

روستاهای تابعه دارد.
بخش مرکزی شوشتر با وجود 65 روستا و یک شهر و جمعیتی 

حدود 50 هزار نفر یکی از بخش های بسیار مهم در سطح استان 
خوزستان است.

»رضا استکی« بخشدار سابق بخشداری مرکزی شوشتر از اوایل 
»قاسم  سابق  خوزستان  استاندار  دستور  با  جاری  سال  ماه  مرداد 
سلیمانی دشتکی« از بخشداری مرکزی کنار رفت و تاکنون این 

بخشداری با سرپرست اداره می شود.
شهرک ها  و  روستاها  امور  از  بعضی  تا  شده  باعث  بخشدار  نبود 
بخش مرکزی مختل شوند و شوراهای بخش مرکزی شهرستان 
شوشتر نسبت به دیر صادر شدن نامه ها و مکاتبات خودشان از این 

موضوع گله مندند.
بخش مرکزی شوشتر با وجود منابع و پتانسیل های بالا از سویی 
و چالش ها و کمبودهای متفاوتی همچون مشکلات در طرح های 
عمرانی، بلاتکلیف ماندن تعاونی دهیاران و شورای بخش مرکزی 

از سوی دیگر نیازمند مدیریت بخشدار در بخشداری و حل کردن 
این بخش معرفی  نیازهای اصلی  از  این مشکلات هستند. یکی 
بخشدار از سوی استاندار خوزستان است تا روستاها و شهرک ها از 

نبود بخشدار با مشکل مواجه نشوند.
فرمانداری  سیاسی  معاون  به  بخشداری  این  سرپرستی  گرچه 
شوشتر واگذار شده اما سوال این است که چرا بخشدار از سوی 
استانداری معرفی نمی شود؟ مشکل اصلی معرفی بخشدار چیست؟

تعیین تکلیف شدن انتصاب بخشدار و خروج بخش مرکزی از این 
بلاتکلیفی موضوعی است که ضرورت دارد استاندار خوزستان هر 

چه سریع تر برای آن اقدام کند.
که  می شود  خواست  در  شوشتر  شهرستان  فرماندار  از  همچنین 
استانداری  از  شوشتر  مرکزی  بخش  بخشدار  انتصاب  به  نسبت 

خوزستان پیگیری لازم را انجام دهد.

رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی شوش و کرخه گفت: عقد 
قراردادهای مدت دار، اصلاح قراردادهای کاری، تشکیل شورای 
کارگری و… از مهمترین مطالبات کارگران شرک میان آب است.

مهدی عبدالخانی بیان کرد: نشستی با حضور مسئولان و نماینده 
کارگران شرکت میان آب برگزار شده و مطالبات صنفی کارگران 

شرکت میان آب مورد بررسی قرار گرفت.
وی گفت: در پی تجمع چند روزه کارگران شرکت کشت و صنعت 
نیشکر میان آب با هدف تحقق مطالبات صنفی، موضوع با جدیت 

پیگیری و ضمن احصاء خواسته ها و طرح و تصویب در کمیسیون 
کارگری فعالیت در شرکت به حالت عادی برگشت.

عبدالخانی افزود: یکی از مطالبات اصلی کارگران عقد قراردادهای 
مدت دار است که بر اساس پیگیری های قبلی و توافقات حاصله با 
کارفرما مقرر شده که قراردادها متناسب با ماهیت فعالیت و حداقل 
3 ماهه باشند. رئیس اداره کار شهرستان شوش و کرخه با اشاره 
برای اجرای طبقه بندی مشاغل اظهار کرد: تشکیل  به پیگیری 

شورای کارگری شرکت میان آب در دستور کار است.

وی یادآور شد: پاداش های رفاهی یکی دیگر از مطالبات کارگران 
شرکت میان آب است که در نشست اخیر این شرکت متعهد به 

پرداخت آن شده است.
رئیس اداره کار شوش و کرخه در ادامه توسعه صنعت و اشتغال 
حقوق  پرداخت  گفت:  و  دانست  سازی  خصوصی  اهداف  جز  را 
کارگران در شرکت میان آب به روز بوده و اعتراضات اخیر به دلیل 
پیگیری  بوده که به صورت ویژه در حال  برخی مطالبات صنفی 

برای اجرایی کردن این مطالبات هستیم.

متولیان  امر سکوت کرده اند ؛

 افزایش بی ضابطه قیمت نان در خوزستان 

یک مشاور کنکور :

بازار کار در رشته های فنی و حرفه ای باید افزایش یابد

قابل توجه استاندار خوزستان ؛

بخش مرکزی شوشتر 6 ماه بدون بخشدار است

رئیس اداره تعاون شوش و کرخه ؛

عقد قراردادهای مدت دار مطالبه کارگران شرکت میان آب است


